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Futbol. El Barça i Nike revelen la nova
samarrèta de quadres com la de Croàcia.

-Piragüísme. Cinc lleidatans ja tènen plaça
per al Mundial d'eslàlom i esprint de la Seu.
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FUTBOT SEGONA DIUSIÓ B

Club'i entrenador van fer públic ahir que no renovaran el contracte que els uneix fins al pròxim
dia 30 ll nt tècnic lleidatà no descarta tornar a la docència si no té una oferta que el satisfaci

.¡osÉ c¡Rr-os MoNGE
I LLEIDA I "Han estat 98 dies, 14
setmanes molt intenses", ex-
plicava ahirJoan Carles Oliva,
després que es fes públic que el
lleidatà no serà I'entrenador del
Lleida [a temporada vinent. El
club i el tècnic van comunicar
ahir que donaven per finalit-
zada la vinculació professio -
nal, per la qual cosa el Lleida
ha començat a buscar un nou
responsable per a la banqueta
blava. Les primeres entrevistes
després de saber-se la decisió
presa per les dos parts van ser
per al programaLa Graderia,
de Ràdio Lleida,iper aElMar-
cadol de Lleida Televisió.

"Ni ho he provocat jo ni m'ha
sorprès. Hem anat parlant, fa
temps que ho fem i avui hem
decidit que no seguirem. Penso
que és el millor per a mi i per al
club", va explicar. "Ha estat una
etapa en la qual hi ha hagut de
tot, però per desgràcia no s'ha
pogut aconseguir l'objectiu fi-
nal i això és el que queda", va
afegir.

<Per desgràcia,
lbbjectiu final no
s'ha pogul
aconseguir i això :
és el que Qr{eda>

.<uequip va arribar
al punt que jo
volia, però no ha
estat sufiiient)t

<El projecte de Joan
Carles Oliva al Lleida
està inacabat i he
pensat que el millor
erA desvincular-me.
'És el millor per a
rni i per al club>

<Agraèixo molt que el

club no m'acceptesrla
'dÍmissió fa un mes.
Jo veia que després
de disset mesos amb
un alÜe entrenador
no acabaven
de confiar en el

meu estil. Però a
partir d'allà tot va
millorar i vam jugar
bons partits>

JOAI{ CARLES OTIVA
ENTRENADOR DEL LLEIDA

CATORZE SETMANES

És eltemps que ha estat

Oliva alcapdavant del

Lleida, on va arr¡bar per la

destitució dAlbadalejo

Malgrat tot, assegura que "la
sensació al final ha estat molt
bona. L'equip va arribar alpunt
que jo volia i em quedo amb ai-
xò. Però no n'hi ha hagut prou",
amb la quâl cosa es va reiterar
en el que ja va explicar a l'últi-
ma roda de premsa, que li ha
faltat temps.

Va agrair al president i al
director esportiu del Lleida,
Albert Esteve i Jordi Esteve,
l'oportunitat que li han donat i
que no li acceptessinla dimissió
que va presentar després de la
derrota al Campd'Esports amb
l'Eixea. "Jo veia que els juga-
dors, després de disset mesos
amb un altre entrenadot, no
acabaven de confiar en el meu
estil quan, a més, amb aquell
model de joc havien arribat a
ser líders. Però a partir d'aquell
moment tot va millorar, les sen-
sacions van canviar i vam fer
bons partits." Tot i que admet
que "el projectê de Joan Carles
Oliva allleida el considero ina-
cabat, me'nvaig amb la sensació
d'haver arribat a aquest punt

que jo volia, encara que no ha
estat suficient per assolir l'ob-
jectiu", va insistir. "Me'n vaig
amb positivisme. Ha estat una
decisló meditada", va afegir.
Posteriorment, a Lleida UA1-
va confirmar que almercat d'hi-
vern el club va frena4 la sortida
de Juanto, Mousa i Pedro Mar-
tín i que això va "desequilibrar"
l'équip. També va comentar que
Tano, a qui va voler el Nàstic,
"va deixar de competir" durant
les últimes jornades. Pel que fa
al seu futur, va explicar que ara
mateix "no tinc res taneat" i que
laprimeraintenció és exercir de
primer entrenador. Sí que té op-
cions d'anar de segon a la Lliga
xinesa i tampoc va descartar
"torriar a exercir la docència".

I El Lleida ja s'ha posat en
marxa per trobar un substitut'
a Joan Carles Oliva i una de
les idees sobre les quals treba-
llen direcció esportiva i pre-
sidència és la d'un tècnic que
tingui un "perfil Seligrat",
amb referència al valencià
Toni Seligrat, que va dirigir
el Lleida dos temporades, la
2UI2-t3 ila20L3-t4.

Amb Seligrat a la banque-
ta, el Lleida va disputar dos
plny - of f 3 consecutius d'ascens
a la Segona divÍsió A, una co.
sa que no ha aconseguit cap
altre entrenador. De fet, no-
més Imanol Idiakez va poder

Elclub busca un relleu amb un "perfilSeligrat"
portar l'equip a la lligueta
d'ascens, encara que en cap
d'aquestes tres ocasions es va
aconseguir lbbjectiu.

Que el perfil que busca el
club sigui aquest no vol dir
que això hagi de suposar la
tornada de Toni Seligrat al
Lleida, tot i que tampoc pot

VA FER DOS'PLAY.OFFS'

Eltècnic de Torrent va

portar el Lleida fins al

'play-off' les campanyes

en què el va entrenar

descârtar:se. En principi, el
club encara no s'ha posat en
contàcte ámb el de Torrent.
Tampdc sembla que en aques-
ta ocasió Albert i Jordi Esteve
vulguin apostar per un entre-
nador de la casa.

Altres opcions serien les de
tornar a obrir carpetes tan-
cades. Liany pasqat va estar

ha bons informes de Manolo
G onzâlez, que s'ha desvincu-
lat de l'Ebro. Sobre la plan-
tilfa, no hi haurà moviments
fins que arribi I'entrenador.

Joan Carles Oliúa, ahir als estudis de Lleida Televisió on va sei entrev¡stat þer Rut Camí.


